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Kristiansund Idrettsråd
Protokoll fra Årsmøte 1/2024 - Årsmøte

Møtetype: Fysisk møte

Dato: 27. mai 2024, 18:00

Sted: KSU Kommune/Freikollen

Sak 1: Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene

Tilstede:
Linda Myrseth Dønnem (Kristiansund Svømmeklubb)
Jan Aage Neerland (Dahle IL)
Per Inge Storvik (KSU kommune)
Hanne Flatsetøy (KSU kommune)
Marius Ringstad (Ungdomsråd, Frei FK)
Ann Mari Hammer (Norodd/valgkomite)
Tron Kjønnø (Norodd)
Ståle Bårdset (KHK)
Anne Marte Viken Kallset (KTF/observatør)
Christian Meisal (KTF/observatør)
Britt Engvig-Hjelle (Dahle IL)
Henning Meese (KTF)
Kjetil Håve (Møre og Romsdal idrettskrets/observatør)

Vedtak: I alt 7 stemmeberettigete medlemmer ble godkjent.

Sak 2: Godkjenne innkallingen, sakslisten og møtereglene

Innkalling sendt til byens lag på epost 25. april
Sakspapirer utsendt på epost 20. mai

Vedtak:
Godkjent

Sak 3: Valg dirigent, referent og to representanter til å underskrive protokollen

Vedtak:

Henning Meese ble valgt som referent og dirigent. Ståle Bårdset og Jan Aage Neerland ble valgt til å
underskrive protokoll. 

Sak 4: Behandle årsmeldingen

Vedtak:

Godkjent. Ønske om mer idrettsstatestikk i neste årsmelding.

Sak 5: Behandle Idrettsrådets regnskap, samt Kontrollkomiteens uttalelse

Vedtak:

Godkjent

Sak 6: Forslag til arbeidsprogram

Forslag:

• Idrettsrådet vil jobbe for å bedre de økonomiske rammene for idretten i Kristiansund.
Det er et politisk mål at kulturmidlene til idrett (fra Kristiansund kommune) igjen skal
opp til et nivå på 1.000.000 NOK.

• Idrettsrådet skal jobbe for å bli tatt med tidligere i prosesser med kommunen og
uttale seg i alle idrettspolitiske spørsmål.
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• Idrettsrådet skal jobbe for å bedre anleggsforholdene i Kristiansund. Særlig fokus
fremover er renovering av Atlanten idrettshall, oppgradering av garderobe-fasiliteter
ved samme anlegg og fremtidig utnyttelse av Enga-banen til idrettsformål.

• Idrettsrådet skal invitere klubber til sine møter for deling av informasjon og for bedre
å kunne tilrettelegge og hjelpe idretten i Kristiansund

Vedtak: Arbeidsprogrammet vedtas med følgende endringer: 

• Idrettsrådet vil jobbe for å bedre de økonomiske rammene for idretten i Kristiansund.
Det er et politisk mål at kulturmidlene til idrett (fra Kristiansund kommune) igjen skal
opp til et nivå på 1.000.000 NOK. 

• Idrettsrådet må jobbe for at leie helst er gratis, i hvert fall lav, på offentlig eide anlegg. Det må også
sikres at klubber som eier egne anlegg får tilstrekkelig kommunal og annen støtte til å holde kostnadene
nede.

• Idrettsrådet skal jobbe for å bli tatt med tidligere i prosesser med kommunen og
uttale seg i alle idrettspolitiske spørsmål.

• Idrettsrådet skal jobbe for å bedre anleggsforholdene i Kristiansund. Særlig fokus
fremover er renovering av Atlanten idrettshall, oppgradering av garderobe-fasiliteter
ved samme anlegg og fremtidig utnyttelse av Enga-banen til idrettsformål.

• Idrettsrådet skal invitere klubber til sine møter for deling av informasjon og for bedre
å kunne tilrettelegge og hjelpe idretten i Kristiansund.

Sak 7: Behandle innkomne forslag

7.1: Lokale aktivitetsmidler 2024
• Styret innstiller på at lokale aktivitetsmidler fra Norsk tipping fordeles etter samme
kriterier som tidligere år, basert på likebehandling ut fra lagenes størrelse og
alderssammensetning i idrettsregisteringen 2022. KIR gis imidlertid mandat til å
fordele en fri pott opp til 10 prosent på evt. ekstraordinære tiltak, hvis disse
vurderes som spesielt viktige.

7.2: Fellesressurs idrettsråd
• Styret innstiller på at Kristiansund idrettsråd blir med i et prøveprosjekt i regi av
Møre og Romsdal idrettskrets, med mål om at idrettsråd bedre skal settes i stand til
å utøve sitt formål som et idrettspolitisk organ. Dette innebærer ansettelse av en
ekstraressurs som skal bistå idrettsrådene på Nordmøre med praktisk
tilretteleggelse for disses virke. Stillingen skal finansieres som et spleiselag mellom
Møre og Romsdal fylkeskommune, 5 prosent fra LAM og tilsvarende fra
Kristiansund kommunes kulturmidler til idretten.

Vedtak:
Sak 7.1 vedtatt . Sak 7.2 vedtatt med 5 mot 2 stemmer.

Sak 8: Forslag til budsjett 2024

Vedtak:

Godkjent

Sak 9: Valg

Forslag: 

Leder: Henning Meese, Kristiansunds turnforening (ikke på valg)
Nestleder: Tron Kjønnø, Norodd (på valg)

Styremedlem: Britt Engvig Hjelle (på valg)
Styremedlem: Erik Rognskaug, Tennisklubben (på valg)
Styremedlem: Jose Morellos Haavin, Frei FK (ikke på valg)
Styremedlem: Ståle Bårdset, KHK (Ikke på valg)
Styremedlem: Linda Myrset Dønheim, Kristiansund svømmeklubb (Ikke på valg)
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Vara 1: Bertil Endresen, Kristiansund turnforening
Vara 2: Cecile Ohr, Dahle IL

Kontrollutvalg: Jan Aage Nerland, Dahle IL og Eli Haugsgjerd, Dahle IL

Valgkomite: Ann-Mari Hammer og NN

Vedtak:
Valgkomiteens innstilling til representanter ble valgt. Den nye styret får mandat til å bemanne valgkomiteen med
et ytterligere medlem. 

Møtet ble avsluttet.

* * * * *

27. mai 2024



661691f4302fca4e0ad62bf1

 Ståle Bårdset

655e233092c84f0c35e2fe4c

 Jan Aage Neerland

Ståle Bårdset

2024-05-29 09:15 UTC

661691f4302fca4e0ad62bf1

Jan Aage Neerland

2024-05-28 13:16 UTC

655e233092c84f0c35e2fe4c

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign - en standard elektronisk
signatur i samsvar med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).

Denne dokumentpakken inneholder:
– Det originale dokumentet (3 sider)
– Denne signatursiden på slutten


